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ROA.RM.0002.8.2024.HB 
 

P R O T O K Ó Ł NR VIII/24 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 17 października 2024 r. 
 
VIII sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kamieńsku w godz. 1100 – 1440.  
 

Nagranie ww. obrad Sesji:  
 

-  https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/219a4123-3633-490b-9f82-08e9e59c52a7 
 

- płyta CD – załącznik Nr 78 do protokołu. 
 
Na stan 14. radnych obecnych na sesji było 14. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                            Załącznik Nr 1  
 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Jarosław Bąkowicz, Zastępca Burmistrza Kamieńska 
– Sylwia Kubicka, Sekretarz Gminy – Agnieszka Rochowska, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Adwokat 
– Michał Król, Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec, Kierownik RE – Bożena Ziemba, 
Kierownik Referatu Inwestycji – Joanna Biegarczyk, Kierownik RE – Bożena Ziemba, Kierownik 
Gminnego Klubiku Dziecięcego w Kamieńsku – Julita Ościk, Kierownik BOM – Anna Liszka, 
Kierownik USC – Tomasz Jafra, Kierownik RGK – Maciej Śliskowski vel Śliski oraz radni powiatowi: 
Pani Justyna Siewior-Starczyk, Pan Jacek Krupa i Pan Jerzy Kotlewski. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyła: Zastępca Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej – Wioletta 
Glapińska. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                          Załącznik Nr 2 
 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
                                 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Radnego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów: Nr V/24 z 20.06.2024 r.; Nr VI/24 z 24.07.2024 r. i Nr VII/24  

z 13.09.2024 r. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
6. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
7. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024; 
2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030; 
3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego; 
4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wleń; 
5) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kamieńsk; 
6) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 
7) w sprawie kontynuacji realizacji programu polityki zdrowotnej gminy Kamieńsk pod nazwą 

„Fizjoterapia dla mieszkańców gminy Kamieńsk”; 
8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego  

w miejscowości Kamieńsk, ul. Wieluńska 25, 97 - 360 Kamieńsk na okres 3 lat; 
9) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu; 
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10) w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/392/18 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 września 
2018r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Gorzędów; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 
powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
gminnej ewidencji zabytków położonych lub znajdujących się na obszarze Gminy Kamieńsk; 

13) w sprawie przyjęcia apelu o poparciu utworzenia na terenie powiatu radomszczańskiego 
batalionu Wojsk Obrony Terytorialnej; 

14) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Kamieńsk, położonej w miejscowości Barczkowice, Gmina Kamieńsk, obręb 
Barczkowice, działka Nr 59; 

15) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Kamieńsk, położonej w mieście Kamieńsk, obręb nr 8 miasto Kamieńsk, 
działka nr 5; 

16)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 188, obręb ew. nr 2, miasto Kamieńsk); 

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 53, obręb ew. Gorzędów); 

18) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 258, obręb ew. nr 2, miasto Kamieńsk); 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 825/5, obręb ew. Koźniewice); 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 438, obręb ew. Szpinalów); 

21) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 437, obręb ew. Szpinalów); 

22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 439, obręb ew. Szpinalów); 

23) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 34/1, obręb ew. Włodzimierz); 

24) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 432, obręb ew. Szpinalów); 

25) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 441, obręb ew. Szpinalów); 

26) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 431, obręb ew. Szpinalów); 

27) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 452, obręb ew. Szpinalów); 

28) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 448, obręb ew. Szpinalów); 

29) w sprawie zmiany uchwały nr VI/70/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 24 lipca 2024 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Kamieńsk 
nieruchomości gruntowej; 

30) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji 
Gminy Kamieńsk; 

31) w sprawie przystąpienia do aktualizacji ”Strategii Rozwoju Gminy Kamieńsk na lata 2021-2030”  
i nadania jej nazwy ”Kamieńsk 2035 Strategia rozwoju gminy” oraz określenia szczegółowego 
trybu i harmonogramu opracowania projektu aktualizacji tego dokumentu, w tym trybu 
konsultacji. 

 

10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad. 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu VIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym 
porządkiem obrad.                                                                                                                                   Załącznik Nr 4 
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punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki witając 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności oraz elektronicznej weryfikacji 
Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 13. radnych, co stanowi quorum, więc Rada może 
obradować i podejmować uchwały.  
 

punkt 2 
 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Radnego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poinformował, że w związku z przeprowadzonymi w dniu 22 września 
2024 roku wyborami uzupełniającymi do Rady Miejskiej w Kamieńsku, w okręgu wyborczym nr 5, 
radnym został wybrany Pan Waldemar Zbierański. 
Następnie poprosił Panią Zastępcę Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie 
zaświadczenia o wyborze na radnego. 
 
Wręczenie zaświadczenia 
 

 

Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej, P. Wioletta Glapińska wręczyła  
P. Waldemarowi Zbierańskiemu zaświadczenie o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Ww. zaświadczenie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poprosił nowo wybranego radnego o złożenie ślubowania. 
 
Akt ślubowania 
 

Radny Waldemar Zbierański złożył ślubowanie wypowiadając słowa: 
 „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki Radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców – tak 
mi dopomóż Bóg.”  
 
Przewodniczący Rady pogratulował Panu Radnemu objęcia mandatu radnego Rady Miejskiej w 
Kamieńsku 
 
Oklaski na sali obrad. 
 

Radny W. Zbierański podziękował wyborcom za oddane głosy i zapewnił, że przyszedł do tej rady po to 
żeby współpracować i pracować dla dobra mieszkańców. 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 2. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
 

punkt 3 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku obrad. 
 

punkt 4 
 

Przyjęcie protokołów: Nr V/24 z 20.06.2024 r.; Nr VI/24 z 24.07.2024 r. i Nr VII/24  
z 13.09.2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie ww. protokoły, mianowicie: 
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1. Nr V/24 z dnia 20 czerwca 2024 r. 

Głosowało 12 radnych (1 radny nie wziął udziału w głosowaniu). „Za” przyjęciem protokołu głosowało 
11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania jawnego ww. protokół został 
przyjęty. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania.                                                                       Załącznik Nr  6 
 

2. Nr VI/24 z dnia 24 lipca 2024 r.  

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. W wyniku głosowania jawnego ww. protokół został przyjęty. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania.                                                                       Załącznik Nr  7 
 

3. Nr VII/24 z dnia 13 września 2024 r. 

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. W wyniku głosowania jawnego ww. protokół został przyjęty. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania.                                                                     Załącznik Nr  8 

 
W związku z wyczerpaniem punktu 4. porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 5.  
 

punkt 5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
 
Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji Rady w okresie od 21 czerwca 2024 r.  
do 17 października 2024 r., kolejno zdały: 
 

1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Radna Dorota Kowalska;  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Radny W. Zbierański zapytał w sprawie o umowę z Aktywnymi Kamieńsk – czego dotyczyły te uwagi? 

Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że tam chodziło o promocję gminy przez Aktywnych Kamieńsk, że 
nie ma w umowie sprecyzowanej tej promocji i trzeba po prostu to doprecyzować. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Radna  
Agata Grzybowska ; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 

3. Przewodnicząca Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich – Radna Anita Smużyńska;  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. porządku obrad Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki przeszedł do 
punktu 6.  
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punkt 6 
 

Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz Kamieńska Jarosław Bąkowicz zdał sprawozdanie z działalności między VI i VIII Sesją Rady 
Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 12 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Pytania w tym punkcie zadawali: 
 

1. Radny Waldemar Zbierański: 
 

- w sprawie zadań dotyczących dróg powiatowych – czy są podpisane jakieś umowy stosowne i kto to  
  będzie finansował? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że będzie zabiegał o wycinanie koron drzew i krzaków znajdujących się 
przy drogach, bo jest to problem, który należy rozwiązać. Natomaist dopóki nie będzie stosownych 
porozumień w tej kwestii z Powiatem to my tego nie możemy robić. 
 
- w sprawie ścieżki rowerowej pomiędzy Kamieńskiem do Gomunicami: „Mówił Pan o ścieżce  
  rowerowej i też mówił Pan, że są jakieś rozmowy z Panem Wójtem Olejniczakiem, jeżeli chodzi o       
  budowę ścieżki rowerowej pomiędzy Kamieńskiem a Gomunicami czy Wojciechowem, obojętnie. Gmina  
  Gomunice jest nie ma gminy Wojciechów. I interesuje mnie czy Pan ma jakby plan na to czy to są? Czy  
  jest sytuacja też taka, że Pan mówi a generalnie będzie robione albo jest w budowie, bo chodzi mi o to  
  czy są ustalone własności tych gruntów, które ma przebiegać ta ścieżka rowerowa? Czy to jest własność  
  Gminy Gomunice, Kamieńska, czy to własność prywatna?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Ja mówię o terenach Gminy Kamieńsk w sensie terytorialnie, 
administracyjnie. To, co robił będzie Pan Wójt Gminy Gomunice, tudzież włodarz innej sąsiedniej gminy, 
na to nie mam żadnego wpływu. Zawierzam temu, jakie ma plany. Ja swoje działania obejmuję w 
terenach administracyjnych Gminy Kamieńsk. W tej chwili jest zlecone projektowanie czy PFU chyba, 
Program Funkcjonalno Użytkowy, z tego co kojarzę. I na tę chwilę nie ma to znaczenia czyje są to 
tereny, ponieważ po wykonaniu Programu Funkcjonalno Użytkowego, którego elementem również jest 
kosztorys, kosztorys będzie zawierał również ewentualne wykupy gruntów, ludzi instytucji, do których te 
grunty należą. Tak wygląda proces inwestycyjny. Pomysł jest taki, w zasadzie on już jest w realizacji, bo 
pieniądze w budżecie na to już zabezpieczyliśmy, jak również w WPF-ie na poprzedniej sesji, że ścieżka 
rowerowa asfaltowa, w zasadzie to będzie ciąg pieszo-rowerowy będzie biegł od skrzyżowania ulicy 
Wrzosowej z Jana Nowaka do tabliczki Wojciechów. Czyli do terenów administracyjnych Gminy 
Kamieńsk. W poprzedniej wypowiedzi nie mówiłem o gminie tylko mówimy o miejscowości - tak tytułem 
wyjaśnienia. Dlatego też obejmujemy swoimi działaniami jedynie tereny administracyjne Gminy 
Kamieńsk.” 
 
Radny Waldemar Zbierański: „No dobrze, nie ma wiedzy na ten temat czy to są grunty prywatne czy 
gminne. Bo o to mi chodzi. Bo Pan mówi, że będzie Pan coś realizował, ale jeszcze do tej pory nie wiemy 
czy są grunty prywatne czy są jakieś grunty gminne?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz: „To może tak troszeczkę prościej.. Proces inwestycyjny polega na tym, że my 
podjęliśmy wspólnie z Radą decyzję o budowie ścieżki rowerowej w kierunku Wojciechowa. Kolejnym 
krokiem jest wybór firmy, która wykona Program Funkcjonalno Użytkowy, czyli zaproponuje 
rozwiązanie - po pierwsze – jak ta ścieżka będzie biegła, przez które tereny, przez czyje czy to gminne, 
prywatne, Spółki Gruntowo Leśnej, bo tam akurat chyba wchodzimy w ten temat. I zaproponuję przebieg. 
Wówczas będzie też przygotowany – dopiero wtedy – szacunkowy kosztorys inwestorski. Jednym  
elementów tego kosztorysu będzie nie tylko sam proces inwestycyjny polegający na wylaniu asfaltu, bo 
chcemy tam zrobić tą ścieżkę asfaltową. Ale również dojście do tego procesu, czyli wykup gruntów, które 
są potrzebne do realizacji inwestycji. I to dotyczy tej, jak i każdej innej inwestycji, którą gmina realizuje” 
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- w sprawie biblioteki w Domu Kultury w Kamieńsku: „Ja bym chciał żeby Pan Burmistrz mi  
  powiedział, na jakim etapie jest teraz? Bo Pan opowiadał, że tam ktoś się nie zgadza, że nie będzie  
  biblioteki, że Pan najlepiej by tego nie robi. A może Pan powie teraz? Ja nie byłem na tej komisji  
  a chciałbym się dowiedzieć jako radny, na jakim etapie jest projektowanie tego budynku i co ma nie być    
  a co będzie? Może Pan nam tu zdradzi, bo ja chciałbym się dowiedzieć.” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Przepraszam, że znowu to powiem, natomiast znowu pomylił Pan 
dwie sprawy. Bo jeśli chodzi o bibliotekę to mówiłem o budynku GS-u w Gorzędowie. Nie odnosiłem się 
na pewno do budynku w Kamieńsku – to po pierwsze. Jeśli chodzi o proces inwestycyjny, on w zasadzie 
w tej chwili stoi w miejscu, bo – raz – dokonaliśmy analizy dokumentów, o której wspomniałem, 
ponieważ w ślad za Komisją Rewizyjną, która dopatrzyła się tych rzeczy, poprosiłem projektanta o 
spotkanie, aby on przedstawił efekt swoich prac. Równolegle jesteśmy w trakcie przygotowywania 
dokumentu, który się nazywa Gminny Program Rewitalizacji. Gminny Program Rewitalizacji obejmował 
będzie m.in. teren ścisłego centrum Kamieńska i dokument ten pomoże nam pozyskać środki zewnętrzne. 
Na tę chwilę chcemy maksymalnie wykorzystać dokumenty, które mamy w posiadaniu do tego, aby zlecić 
nowe projektowanie. Chcemy maksymalnie wykorzystać te 120.000 zł, które już poszło z gminy na to, 
żeby maksymalnie je wykorzystać. Bo na dobrą sprawę można byłoby zacząć od nowa. Ale nie chcemy 
tego czynić, bo są to publiczne pieniądze i każdą złotówkę szanujemy jak najlepiej. Natomiast pewne 
rzeczy są nie do zaakceptowania. Mam nadzieję, że Pan będzie miał okazję zapoznać się z tym projektem. 
Tak jak mówię, będę chciał to przedstawić na sesji żeby wszyscy to zauważyli, Państwo Sołtysowie też. 
Czekamy na Gminny Program Rewitalizacji. On jest w trakcie przygotowywania. Kiedy będzie gotowy 
trafi na sesję Rady Miejskiej, Państwo Radni – raz – wcześniej się z nim zapoznają i – dwa – później 
będą musieli go przyjąć bądź odrzucić, bo to już Państwa decyzja. Mając ten dokument dopiero będziemy 
upoważnieni do aplikowania o pieniądze zewnętrzne na tego typu działania. Warunkiem obligatoryjnym, 
aby sięgać o pieniądze unijne w tym zakresie, jest posiadanie GPRów, mówiąc w skrócie. Dziś ma ich 
niewiele samorządów. My jesteśmy, że tak powiem dosyć mocno zaawansowani. Wierzę, że w konkursie, 
który trwa do stycznia przyszłego roku zdążymy wystartować i sięgnąć po pieniądze na budowę Centrum 
Kultury, Sportu i Turystyki w Kamieńsku.” 
 
- w sprawie Strefy Kibica – jaka suma pieniędzy została na to wydana? 

Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Jeśli dobrze pamiętam, wszystkie Strefy Kibica chyba kosztowały 
20 tysięcy zł. Są to całe koszty; 10 tysięcy bodajże jest z FBSerwis, więc koszt gminy jest około 10 tysięcy 
zł. Jeśli dobrze pamiętam. Można to jeszcze zweryfikować. Ale naprawdę są to koszty, które podzieliliśmy 
wspólnie z firmą FBSerwis.” 
 

2. Radna Anita Smużyńska 
 

- w sprawie kosztów organizowanych imprez: „Panie Burmistrzu, ponieważ mnie osoby, zwłaszcza  
  z mojego okręgu, pytają o koszty imprez, które są organizowane w celu integracji społeczeństwa. Czy  
  Pan mógłby przybliżyć, ile kosztowały np. Dni Kamieńska albo Święto Ogórka? Czy były jakieś  
  pieniądze pozyskane z zewnątrz?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że jeśli chodzi o Dni Kamieńska to nie miał żadnego wpływu, jeśli 
chodzi na temat podpisanych umów jak również na temat kosztów. Dodał: „Ja nie pamiętam na dzień 
dzisiejszy, jakie były koszty Dni Kamińska. Chyba, że Pani Skarbnik będzie mnie potrafiła wesprzeć? 
Naprawdę jest to do sprawdzenia. Jeśli chodzi o pozostałe wydarzenia; właśnie dziękuję za to pytanie, bo 
nie podziękowałem wszystkim, którzy angażują się w ich organizację. Ponieważ dzięki temu, że wiele 
środowisk wspiera nas swoją pracą robimy to praktycznie bezkosztowo. No bezkosztowo może źle mówię, 
natomiast najdroższą częścią wydarzeń jest wynajęcie sceny. Wynajęcie sceny jest to koszt w granicach 
15 000 zł netto plus minus, bo jest w zależności jak troszeczkę mniejsza to 11.000, jak trochę większa to 
17.000. Największym kosztem jest wynajem sceny – cała reszta jest organizowana przy pomocy kół 
gospodyń wiejskich, naszych pracowników, szkół – plus występy zespołów. Zespoły też wybieramy te 
relatywnie tanie, natomiast na tyle dobre żeby ludzie się dobrze bawili. Średnio koszt wydarzenia, tak jak 
Święta Ogórka.. Może Pani Sylwia Kubicka pomoże, bo my właśnie zliczamy to?.. Był to koszt około 30 
000. Tylko proszę pamiętać, wynajem sceny to koszt w granicach 15.000 netto. W związku z powyższym 
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cała reszta pieniędzy kosztują: zespoły, wspieramy koła gospodyń w zakupie produktów na 
przygotowanie pokarmów, posiłków. Strażacy nas mocno wspierają, bo zapewniają ochronę czy też 
organizacje ruchu. Dmuchańce często są, w ramach takiej dobrej współpracy, albo za darmo albo za 
symboliczne pieniądze. To też jest właśnie takie jakby wsparcie zewnętrzne, czyli taki sponsoring. Tak? 
Taki barterowy. Firma, która może wystawić się, chociażby z dmuchańcami, reklamować swoją firmę, 
albo nie bierze od nas żadnych pieniędzy albo bierze tzw. symboliczną złotówkę. Były oferowane 
vouchery przez firmy prywatne z terenu Gminy Kamieńsk i nie tylko, za które też nie płacimy. Jak 
chociażby na Kamieńszczańską Dychę, Panie Mariuszu? Takie piękne wydarzenie. Kamieńszczańska 
Dycha chyba kosztowała nas 6.000 zł, bo pozyskaliśmy na to pieniądze też m.in. z FB Serwis. Firma  
FB Serwis mocno nas wspiera w naszych działaniach. Choć budżet został mocno nadszarpnięty na tego 
typu wydarzenia przez mojego poprzednika, ponieważ w trakcie kampanii wyborczej, chociażby, za te 
pieniądze organizował Warsztaty Kulinarne w Kołach Gospodyń Wiejskich. Nie wiem czy Państwo 
wiecie? Te pieniądze moglibyśmy chociażby skonsumować na inne wydarzenia. Ale spokojnie, robimy to 
naprawdę za małe pieniądze. Także mieszkańcy, którzy zadają takie pytania mogą czuć się spokojni, 
 że my nie zrujnujemy budżetu. Bo mamy to mocno pod kontrolą i jesteśmy mocno przygotowani. Ale 
tutaj duża praca Pani Burmistrz Sylwii Kubickiej, Pani Sekretarz Agnieszki Rochowskiej, Pani 
Kierownik Ani Liszki. No, te trzy Panie robią taki kawał roboty żeby przygotować wydarzenia, żebyśmy 
się mogli wspólnie spotkać. Naprawdę dużo. Także duży ukłon, wielkie podziękowania drogie Panie, bo 
gdyby nie ta praca.. Bo tej pracy nie widać. Mieszkańcy widzą dopiero efekt finalny. Ale żeby było miło, 
przyjemnie i bezpiecznie, tutaj jest to miesiąc przygotowań. Nie mamy działu promocji typu miasta 
Radomsko, miasta Piotrków, miasta Bełchatów. My to robimy tutaj sami. Ja też zakasam rękawy  
i przerzucamy, chociażby z Kubą ławki, ławki nie ławki, grille, itd. Czy z radnym Maćkiem, tak? Także 
naprawdę duża praca Państwa Radnych. Bo tak przepraszam, że wymieniłem akurat dwóch,  
ale wszystkich wszystkich, żeby nikogo nie pominąć, naprawdę wszystkich przy każdym wydarzeniu. 
Także dzięki Wam Drodzy Państwo, radnym, pracownikom urzędu, sołtysom, kołom gospodyń wiejskich, 
strażakom, klubom sportowym. Naprawdę cieszę się, że jest taki pozytywny odzew i aż serce się raduje, 
że ludzie tego chcą i to robią. Dziękuję bardzo.” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki podziękował Panu Burmistrzowi za zdanie sprawozdania i udzielenie 
wyjaśnień. Następnie ogłosił 10-minutiową przerwę.  
 

Po przerwie (w godz. 1238 – 1258) Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przeszedł do punktu 7. 
porządku obrad.  
 

punkt 7 
 

Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Burmistrz J. Bąkowicz przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych pracowników 
zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych.  
 

Ww. informacja stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął punkt 7. i przeszedł do punktu 8. porządku obrad. 
 

punkt 8 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 
 
Przewodniczącego Rady Ł.Kęsicki przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za 
2023 rok radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku.  
 
Ww. informacja stanowi załącznik Nr 14 do protokołu 
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Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął punkt 8. i przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

punkt 9 
 

Podjęcie uchwał:  
 
1) w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023; 

 
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Pytania do przedstawionego projektu uchwały zadawali: 
 

1. Radny W. Zbierański: 
 

- w sprawie wydatków na zakup materiałów do Urzędu Miejskiego: „Mam pytanie do Pani Skarbnik;  
  Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych – tu mamy 20 tysięcy zakup wyposażenia do  
  Urzędu Miejskiego. Może mi Pani powiedzieć, co to było, co za zakupy są? Czy są przeznaczone jeszcze  
  czy tylko są przeznaczone pieniążki?”  
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że będą tylko najpierw musimy zwiększyć plan. Dodała: „To jeszcze kolejna 
zmiana żeby wymienić szyby w budynku Urzędu Miejskiego, bo mamy takie szyby, które powodują, że jest 
ciemno w pomieszczeniach tutaj na dole. Część zostało wymienione, część musimy jeszcze wymienić, 
dlatego tutaj na wymianę to jest odnośnie budowa budynku. Natomiast zakup mebli jeszcze brakujących 
jako pierwsze wyposażenie, też 20 tysięcy przeznaczamy.” 
 
- w sprawie zmniejszenia o 35 tysięcy na zadanie Budowa pasywnego budynku – jest 100 tysięcy  
 zaplanowane minus 35 tysięcy? 
  
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Jest to realizacja kolejnego naszego punktu programu 
wyborczego, czyli: Budowa budynku pasywnego przy Szkole Podstawowej w Kamieńsku. Jesteśmy po 
wykonaniu PFU. Tak, Pani Kierownik? Wykonaliśmy PFU na ten obiekt, czyli Program Funkcjonalno 
Użytkowy, mamy dokument już u siebie. Również podobna sytuacja do Szpinalowa, czyli urealniamy 
budżet, czyli zabezpieczamy tyle pieniędzy ile nas kosztował ten dokument. Czekamy na konkurs, a są 
zapowiedzi, że mają być takie konkursy dofinansowania budynków pasywnych. Jak tylko konkurs się 
znajdzie w jakimkolwiek programie będziemy aplikowali o pieniądze zewnętrzne na budowę tego obiektu. 
A dokument, który posiadamy będzie nas do tego upoważniał, ponieważ chcemy realizować inwestycję w 
formule zaprojektuj i wybuduj. Dlatego też... I zrobimy to wyłącznie wówczas, kiedy otrzymamy 
pieniądze zewnętrzne, ponieważ szacunkowy koszt inwestycji to jest chyba około 15 000 000 zł.” 
 

2. Radny Grzegorz Wieczorek: 
 

- w sprawie zmniejszenia na sołectwo Szpinalów, na ogrodzenie 28 000 zł? 
 

Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że ogrodzenie już zostało wykonane i teraz dostosowujemy budżet do 
poniesionych już wydatków. Dodał: „Nie wydaliśmy tyle pieniędzy ile było zabezpieczone w budżecie, 
dlatego z racji mojej polityki budżetowej chcę żeby budżet był jak najbardziej realny, urealniamy po 
prostu poniesione wydatki.” 
 
Radny G. Wieczorek: „Czy te 28.000 to odłożą się w czasie na inwestycje na Szpinalów czy one pójdą 
sobie gdzieś tam indziej?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz: „Co do zasady funkcjonowanie budżetu wygląda w taki sposób, że na tę chwilę 
budżet jest szyty na dzisiejszą miarę, tak? Czyli pieniądze, które w tej chwili zostały zdjęte zostały 
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przeznaczone na inne zadania, bądź też trafiły na rezerwę ogólną, którą tutaj Pani Skarbnik też zwiększa. 
Jeśli pojawią się potrzeby mieszkańców wówczas będziemy reagowali na zgłoszone inicjatywy.” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2024. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 15  
2) Uchwała Nr VIII/96/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2024 – załącznik Nr 16   
 

2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030;  
                
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła ww. projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na 
lata 2024-2030. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 17  
 

2) Uchwała Nr VIII/97/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.09.2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2024-2030 – załącznik Nr 18  

 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego; 
 
Burmistrz J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 
13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 19  
2) Uchwała Nr VIII/98/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.09.2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego – załącznik Nr 20  
 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wleń; 
 
Radny W. Zbierański zapytał jak wygląda umowa zawarta pomiędzy Gminą Wleń a Gminą Kamieńsk, 
tj., na co są pieniądze przeznaczone, czy gmina wykorzysta je w ten sposób czy w winny sposób?  
I druga rzecz – dlaczego gmina akurat Wleń?  
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „To zacznę może od drugiej części – dlaczego Gmina Wleń.  
W pierwszej kolejności starłem się nawiązać kontakt z Gminą Stronie Śląskie. Z przekazów medialnych 
wynikało, że ta gmina jest najbardziej dotknięta. Natomiast kontakt z Decydentami tej gminy był można 
powiedzieć bardzo ograniczony, nie mówiąc nierealny, bo chwilowo tylko jakiś kontakt SMS-owy  
z członkiem sztabu kryzysowego. Natomiast przez kilka następnych dni brak było kontaktu. Jak się 
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później okazało dowodzenie nad akcją ratunkową przejął Polski Rząd w tej miejscowości, bo coś tam nie 
grało w zarządzaniu, więc. Nie mnie to oceniać. Natomiast szukałem, co do zasady gminy podobnej 
trochę do nas, jeśli chodzi o gminę pod względem liczby ludności, powierzchni. Gminy, która może nie 
jest tak mocno lansowana w mediach, do której pieniądze płyną wartki strumieniem, tak? Bo były takie 
miejscowości, o których się dosyć głośno mówiło i śmiem twierdzić, że do nich ta, i nawet z tych 
przekazów medialnych wynikało, że ta pomoc płynie dosyć szerokim strumieniem (tutaj akurat gra słów). 
Dlatego podjąłem decyzję żeby Państwu zaproponować akurat gminę Wleń. Jeśli chodzi o pierwszą część 
pytania, czyli umowę, no to akurat nie jest kompetencją Rady, aby formułować treść umowy. Natomiast, 
jeśli już zostanie podpisana jest to dokument jawny i każdy będzie miał do niego dostęp. Ale co do zasady 
główną treścią tej umowy będzie pomoc finansowa na rzecz usuwania skutków powodzi.” 

 
Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Burmistrz J. Bąkowicz poinformował, że w treści uchwały, w paragrafie nr 1, wkradła się literówka.  
Jest napisane „znaczeniem” a powinno być „z przeznaczeniem”. 
 
Adwokat M. Król dodał: „Szanowni Państwo, jest jeszcze jedna rzecz, która no de facto automatycznie 
się powinna dziać, ale też warto żeby to zaznaczyć. Mianowicie w momencie, kiedy projekty uchwał 
były opiniowane przez prawników to jeszcze nie było ogłoszenia tekstu jednolitego z 3 października. 
Więc tam w miejscu publikacji będzie uaktualnione też miejsce publikacji: tekst jednolity poz. 1465  
z 2024 roku. To dotyczy wszystkich uchwał. Mówię tutaj o ustawie o samorządzie gminnym.” 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zapytał czy trzeba tą poprawkę głosować? 
 
Adwokat M. Król odpowiedział, że nie. Dodał: „To tak żeby po prostu Państwo wiedzieli. Chyba, że ktoś 
z Państwa zgłasza tutaj obiekcje no to wtedy byłoby to głosowane. Jak nie to nie.” 
 
Nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Gminy Wleń. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 21  
2) Uchwała Nr VIII/99/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.09.2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Wleń – załącznik Nr 22 
 

5) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Kamieńsk; 

 
Kierownik RGK p. Maciej Śliskowski vel Śliski omówił ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Radny W. Zbierański zapytał o rozdział pierwszy § 5. Ustala się minimalną pojemność pojemnika worka 
z przeznaczeniem do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości w zabudowie 
jednorodzinnej: „Czy to było wcześniej w uchwale czy to jest jakiś nowy punkt, itd.?” 
 
Kierownik RGK odpowiedział: „To było wcześniej już zawarte w uchwałach. Myśmy tylko zmieniali 
wtedy temat frakcji, że dochodziła nowa frakcja tekstylii. Natomiast tutaj Organ Nadzoru zwrócił uwagę 
nam na te dwa zapisy, o których Państwu wcześniej wspomniałem.” 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Kamieńsk. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W 
wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 23  
2) Uchwała Nr VIII/100/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamieńsk – załącznik Nr 24  
 

6) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów; 

 
Burmistrz J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Radny W. Zbierański zapytał  
 

- w sprawie wysokości opłaty za odbiór odpadów: „Rozumiem, że przetarg został rozstrzygnięty? Jaka  
  jest opłata obecnie za wywóz nieczystości?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Aktualnie obowiązują jeszcze stare stawki opłat za odpady 
komunalne, czyli jak dobrze pamiętam za odpady segregowane jest to 15 zł stawka bazowa. I jeśli ktoś 
odpady segreguje, w zasadzie bio dodatkowo segreguje i pozostawia na swojej nieruchomości, ta stawka 
wynosi 13 zł od osoby. A osoby, które nie segregują to bodajże jest dwukrotność stawki bazowej, czyli 
stawki chyba 15 zł. Ale już teraz nie pamiętam. To jest do sprawdzenia, bo też stawki są na stronie 
internetowej umieszczone. Jeśli chodzi o przetarg, aktualnie trwa procedowanie wyboru 
najkorzystniejszej firmy. W przetargu złożono 2 oferty: firmy FB Serwis oraz firmy Strach  
z Częstochowy. Jeśli firma Strach prawidłowo złożyła wszelkie dokumenty, bo one są teraz sprawdzane, 
to prawdopodobnie ona będzie świadczyła usługę odbioru odpadów. I co ciekawe oferta jest tańsza niż  
w poprzednim roku, mimo, że okres dłuższy. Ponieważ podjąłem decyzję, aby wreszcie doprowadzić do 
normalności system zbierania odpadów komunalnych, aby umowa była podpisywana na rok 
kalendarzowy, czyli do końca roku. Bo aktualnie obowiązuje to do końca listopada. W związku  
z powyższym w przyszłym roku firma będzie świadczyła usługi 13 miesięcy, czyli grudzień tego roku  
i 12 miesięcy roku przyszłego.” 
 
Radny W. Zbierański: „Ja rozumiem Panie Burmistrzu, że w związku z tym, że będą mniejsze pieniądze 
wydawane na firmę Strach, te opłaty się nie zmienią lub może nawet zmniejszą?”  
 
Burmistrz J. Bąkowicz: „Propozycja jest taka żeby się nie zmieniały, ponieważ warto pamiętać, iż 
odpady komunalne na terenie Gminy Kamieńsk są chyba jednymi z najtańszych w okolicy, jeśli nie  
w Polsce. Dziś już gmina dokłada do tych stawek, które są aktualnie, czyli z poprzedniego przetargu. 
Dziś gmina dokłada około 60% kwoty do ceny śmieci, do cen odpadów przepraszam. Co do zasady 
uchwała ustawa reguluje, iż gospodarka śmieciowa powinna się samofinansować. Czyli koszt wywozu 
śmieci powinien być pokryty opłatami z tytułu ich odbioru. Jak dobrze kojarzę w Kamieńsku śmieci 
powinny kosztować w granicach 32-33 zł, aby system się samofinansował. Aktualnie, tak jak 
powiedziałem, ceny odpadów 15 bądź 13 zł w zależności od tego, kto jeśli ktoś segreguje zielone 
odpady.” 
 
Radny W. Zbierański: „Ja oczywiście, Panie Burmistrzu, w trakcie tej kadencji będę zabiegał o to żeby w 
ogóle nasi mieszkańcy nie płacili za odpady, gdyż mamy własne wysypisko śmieci. Jest to do 
zrealizowania i myślę, że trzeba o to powalczyć. Dziękuję bardzo.” 
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Burmistrz J. Bąkowicz: „Powiem szczerze, że czytałem to w Pana ulotce wyborczej. Mocno mnie to 
zaskoczyło, bo Pan jako samorządowiec, pracownik urzędu, powinien znać przepisy chociażby prawa 
zamówień publicznych i ustawy śmieciowej, mówiąc tak kolokwialnie. Będę mocno się temu przyglądał 
i Panu kibicował żeby u nas odpady były za 0 zł. Chętnie poznam to rozwiązanie, jak również źródła 
finansowania. Dodam tylko, że my nie jesteśmy właścicielami składowiska odpadów, ponieważ 
prowadzi je firma prywatna. My jesteśmy tylko 20-procentowym udziałowcem. Ale powinien Pan to 
wiedzieć, bo był Pan członkiem Rady Nadzorczej tej firmy, więc powinien chyba Pan to wiedzieć.” 

 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 25  
2) Uchwała Nr VIII/101/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – załącznik Nr 26  

 

7) w sprawie kontynuacji realizacji programu polityki zdrowotnej gminy Kamieńsk pod nazwą 
„Fizjoterapia dla mieszkańców gminy Kamieńsk”; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie kontynuacji 
realizacji programu polityki zdrowotnej gminy Kamieńsk pod nazwą „Fizjoterapia dla mieszkańców 
gminy Kamieńsk. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 27  
2) Uchwała Nr VIII/102/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie kontynuacji 

realizacji programu polityki zdrowotnej gminy Kamieńsk pod nazwą „Fizjoterapia dla mieszkańców 
gminy Kamieńsk – załącznik Nr 28  

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego 
w miejscowości Kamieńsk, ul. Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w miejscowości Kamieńsk,  
ul. Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 29 
2) Uchwała Nr VIII/103/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w miejscowości Kamieńsk,  
ul. Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat – załącznik Nr 30  
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9) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 
kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 31  
2) Uchwała Nr VIII/104/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu  – załącznik Nr 32  
 

10) w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/392/18 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 września 
2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Gorzędów; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XLVI/392/18 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 września 2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w 
miejscowości Gorzędów. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 33  
2) Uchwała Nr VIII/105/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVI/392/18 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 września 2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w 
miejscowości Gorzędów – załącznik Nr 34  

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 
powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych przebiegających przez teren 
Gminy Kamieńsk. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W 
wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 35  
2) Uchwała Nr VIII/106/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych przebiegających przez teren 
Gminy Kamieńsk – załącznik Nr 36  

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
gminnej ewidencji zabytków położonych lub znajdujących się na obszarze Gminy Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie przyznania w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych 
lub znajdujących się na obszarze Gminy Kamieńsk. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 37  
2) Uchwała Nr VIII/107/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. zmieniająca uchwałę w 

sprawie przyznania w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych lub 
znajdujących się na obszarze Gminy Kamieńsk – załącznik Nr 38  

 

13) w sprawie przyjęcia apelu o poparciu utworzenia na terenie powiatu Radomszczańskiego 
batalionu Wojsk Obrony Terytorialnej; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu o 
poparciu utworzenia na terenie powiatu Radomszczańskiego batalionu Wojsk Obrony Terytorialnej. 
Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 39  
2) Uchwała Nr VIII/108/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie przyjęcia apelu o 

poparciu utworzenia na terenie powiatu Radomszczańskiego batalionu Wojsk Obrony – załącznik Nr 40  
 

14) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej w miejscowości Barczkowice, Gmina 
Kamieńsk, obręb Barczkowice, działka Nr 59; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej 
w miejscowości Barczkowice, Gmina Kamieńsk, obręb Barczkowice, działka Nr 59. Głosowało 13 
radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 41  
2) Uchwała Nr VIII/109/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, 
położonej w miejscowości Barczkowice, Gmina Kamieńsk, obręb Barczkowice, działka Nr 59 – 
załącznik Nr 42  

 

15) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej w mieście Kamieńsk, obręb nr 8 miasto 
Kamieńsk działka nr 5; 

 
Burmistrz J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały, po czym dodał: „Tutaj pragnę jeszcze sprostować 
jedną omyłkę pisarską. Przez omyłkę w treści paragrafu nr 1 został wpisany obręb nr 2, a powinien być 
obręb „nr 8”. W związku z powyższym proszę o usunięcie tej omyłki pisarskiej w treści uchwały. Tytuł 
uchwały jest prawidłowy, natomiast tutaj trzeba zmienić dwójkę na ósemkę. Po prostu jest to czysta 
omyłka pisarska.” 
 
Radny G. Wieczorek zapytał czy to będzie w trybie przetargowym?  
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział, że tak. Dodał: „Procedura jest taka, że jeśli Państwo wyrazicie na 
to zgodę, wówczas jest zlecane rzeczoznawcy wykonanie operatu szacunkowego, który wskaże 
szacunkową kwotę nieruchomości. Ta nieruchomość może zostać wystawiona do sprzedaży po kwocie nie 
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mniejszej niż operat szacunkowy stanowi, w przetargu nieograniczonym, do którego może wystąpić 
każdy. I na zasadzie później ewentualnej licytacji, jeśli będzie więcej niż jeden zainteresowany, będzie się 
odbywał przetarg. Z tego co kojarzę nawet jeśli będzie jedna osoba to wówczas i tak musi zostać 
wykonane jedno postępowanie.” 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej 
w mieście Kamieńsk, obręb nr 8 miasto Kamieńsk działka nr 5. Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem 
projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 43  
2) Uchwała Nr VIII/110/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, 
położonej w mieście Kamieńsk, obręb nr 8 miasto Kamieńsk działka nr 5 – załącznik Nr 44  

 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 188, obręb ew. nr 2, miasto Kamieńsk); 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 188, obręb ew. nr 
2, miasto Kamieńsk). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W 
wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 45  
2) Uchwała Nr VIII/111/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie  wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 188, obręb ew. 
nr 2, miasto Kamieńsk) – załącznik Nr 46  

 

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 53, obręb ew. Gorzędów); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 53, obręb ew. 
Gorzędów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 47  
2) Uchwała Nr VIII/112/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 53, obręb ew. 
Gorzędów) – załącznik Nr 48  

 

18) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 258, obręb ew. nr 2, miasto Kamieńsk); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 258, obręb ew. 
nr 2, miasto Kamieńsk). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 49  
2) Uchwała Nr VIII/113/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r.  w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 258, obręb ew. 
nr 2, miasto Kamieńsk) – załącznik Nr 50 

 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 825/5, obręb ew. Koźniewice); 

 
Radny G. Wieczorek zapytał  
-w sprawie okresu 5-letniego dzierżawy: „W większości przypadków uchwalamy tutaj 3-letni okres. A tu  
 w tym przypadku jest 5-letni okres. Ja wiem, że Pan Burmistrz w ubiegłym, w ubiegłej kadencji zawsze  
 był sceptycznie nastawiony do tak długich dzierżaw.” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Ja byłem sceptycznie nastawiony do innego tematu. Nie do 
długich dzierżaw. Natomiast jest to odpowiedź wprost na wniosek mieszkańca. Tym bardziej, że na dzień 
dzisiejszy do tej działki nie mamy planów, chociażby inwestycyjnych jak i w inny sposób 
zagospodarowania tej działki. Macie Państwo mapkę dołączoną do projektu uchwały, więc możecie 
zobaczyć gdzie ta działka jest. Mówiąc obrazowo, topograficznie, jest to na tyłach, na głębokich tyłach 
Strażnicy OSP w Koźniewicach czy świetlicy wiejskiej w Koźniewicach. Więc też pochylaliśmy się nad 
tym tematem czy wydłużać na 5 lat. Natomiast – po pierwsze – jest to działalność ekologiczna, więc  
z tego, co mi tam tłumaczono ten okres potrzebny jest dłuższy niż 3 lata, więc wnioskodawca prosi  
o 5 lat. Ja tak odpowiadam. Jeśli Państwo chcecie skrócić ten okres to nie ma problemu, tak?” 
 
Radny G. Wieczorek oznajmił, że zgłasza propozycję: 

 O skrócenie okresu dzierżawy z 5-ciu do 3-ech lat. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie ww. propozycję radnego. Głosowało  
13 radnych. Za przyjęciem propozycji głosowało 5 radnych, 6 radnych głosowało „przeciw”, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania propozycja radnego, o skrócenie okresu dzierżawy  
do 3 lat, została odrzucona. 
 
Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 51  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
działki (dz. nr 825/5, obręb ew. Koźniewice). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 11 radnych, 1 radny głosował „przeciw”, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 52  
2) Uchwała Nr VIII/114/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
działki (dz. nr 825/5, obręb ew. Koźniewice) – załącznik Nr 53  

 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 438, obręb ew. Szpinalów); 
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Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 438, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 54  
2) Uchwała Nr VIII/115/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 438, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 55  

 

21) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 437, obręb ew. Szpinalów); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 437, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 56  
2) Uchwała Nr VIII/116/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 437, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 57  

 

22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 439, obręb ew. Szpinalów); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 439, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 58  
2)  Uchwała Nr VIII/117/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 439, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 59  

 

23) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 34/1, obręb ew. Włodzimierz); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 34/1, obręb ew. 
Włodzimierz). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 60  
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2)  Uchwała Nr VIII/118/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 34/1, obręb ew. 
Włodzimierz) – załącznik Nr 61  

 

24) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 432, obręb ew. Szpinalów); 

 
Radny G. Wieczorek zapytał, dlaczego ten okres dzierżawy jest na 5 lat? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że projekt uchwały jest odpowiedzią wprost na wniosek wnioskodawcy, 
który prosi o dzierżawę na okres 5 lat.” 
  
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
działki (dz. nr 432, obręb ew. Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został 
przyjęty wymaganą większością głosów. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 62  
2) Uchwała Nr VIII/119/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r.  w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
działki (dz. nr 432, obręb ew. Szpinalów) – załącznik Nr 63  

 
25) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 441, obręb ew. Szpinalów); 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 441, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością 
głosów. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 64  
2) Uchwała Nr VIII/120/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r.  w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 441, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 65  

 
26) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 431, obręb ew. Szpinalów); 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 431, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymagana większością 
głosów. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 66  
2) Uchwała Nr VIII/121/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r.  w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 431, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 67  
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27) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 452, obręb ew. Szpinalów); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 452, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 68  
2) Uchwała Nr VIII/122/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r.  w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 452, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 69  

 

28) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki (dz. nr 448, obręb ew. Szpinalów); 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 448, obręb ew. 
Szpinalów). Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 70  
2) Uchwała Nr VIII/123/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki (dz. nr 448, obręb ew. 
Szpinalów) – załącznik Nr 71 

 

29) w sprawie zmiany uchwały nr VI/70/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 24 lipca 2024 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Kamieńsk 
nieruchomości gruntowej; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie zmiany uchwały nr VI/70/24 
Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 24 lipca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przekazanie na rzecz Gminy Kamieńsk nieruchomości gruntowej. Głosowało 12 radnych (1 radny 
obecny na sali obrad nie wziął udziału w głosowaniu). Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  
12 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 72  
2) Uchwała Nr VIII/124/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie zmiany uchwały  

nr VI/70/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 24 lipca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Kamieńsk nieruchomości gruntowej – załącznik Nr 73 

 

30) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji 
Gminy Kamieńsk; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie określenia zasad 
wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk.  
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Głosowało 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 74  
2) Uchwała Nr VIII/125/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie określenia zasad 

wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk – załącznik Nr 75 
 

31) w sprawie przystąpienia do aktualizacji ”Strategii Rozwoju Gminy Kamieńsk na lata 2021-
2030” i nadania jej nazwy ”Kamieńsk 2035 Strategia rozwoju gminy” oraz określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu aktualizacji tego dokumentu,  
w tym trybu konsultacji; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie określenia zasad 
wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk. Głosowało 13 
radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 76  
 

2) Uchwała Nr VIII/126/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.10.2024 r. w sprawie przystąpienia do 
aktualizacji „Strategii Rozwoju Gminy Kamieńsk na lata 2021-2030” i nadania jej nazwy ”Kamieńsk 2035 
Strategia rozwoju gminy” oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 
aktualizacji tego dokumentu, w tym trybu konsultacji – załącznik Nr 77 

 

W związku z wyczerpaniem uchwał Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 9. i przeszedł  
do punktu 10. porządku obrad. 
 

 

punkt 10 
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 

1. Radny W. Zbierański 
 

-w sprawie porządku obrad sesji: „Ja mam pytanie do Pana Przewodniczącego. Dlaczego na dzisiejszej 
sesji nie jest wprowadzony punkt zmiany składu komisji? Jak ja mam pracować w komisjach jak ja nie 
zostałem wybrany do żadnej komisji?” 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki odpowiedział, że nie zawarł takiego punktu w porządku obrad, 
ponieważ nie było żadnego wniosku Pana Radnego, że chciałby zostać powołany do komisji.  
Następnie Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu w tej kwestii Pana Mecenasa. 
 
Adwokat p. Michał Król wyjaśnił, że Rada nie może ubezwłasnowolnić radnego i narzucić mu,  
w których komisjach miałby pracować, więc tutaj punktem wyjścia zawsze jest wniosek radnego, który 
wskazuje, w jakich konkretnie komisjach chce pracować. I w momencie jak ten wniosek się pojawi, to 
wtedy niezwłocznie, czyli bez zbędnej zwłoki Pan Przewodniczący powinien w porządku obrad taką 
kwestię umieścić. 
 
- w sprawie budowy parku przy ulicy Kościuszki w Kamieńsku – na jakim etapie jest ta budowa? Jaki  
  jest postęp prac?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Tak, jest to nasz kolejny autorski pomysł i projekt. Chcemy 
wybudować park miejski przy ulicy Kościuszki. Jest to zadanie, które troszeczkę determinuje 
harmonogram innego zadania, mianowicie, tzw. ZRID-em, czyli Zezwoleniem Realizacji Inwestycji 
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Drogowej chcemy realizować przedsięwzięcie polegające na budowie ulicy Zdzitowieckiego  
i Jankowskiego w Kamieńsku. Dlaczego o tym mówię? Ponieważ jednym z elementów budowy tych  
dwóch dróg jest budowa kanalizacji deszczowej, która wodę będzie odprowadzała do tego oczka, stawu 
(jak zwał tak zwał) właśnie na tym skwerze znajdującym się pomiędzy ulicą Kościuszki a Łączyńskiego.  
I ślad przebiegu kanalizacji deszczowej realizujemy w ramach tego ZRID-u właśnie. W związku  
z powyższym jesteśmy wstrzymani do momentu zakończenia tej procedury. Jak zakończymy tę procedurę, 
uruchomimy kolejną, ponieważ przypomnę, iż jest to grunt, który nie należy do gminy. Jest to grunt, który 
należy do martwego tworu zwanym Spółką Gruntową Wsi Ściegny. Takich spółek gruntowych różnych 
wsi na terenie gminy, nieistniejących mamy, terenów do nich należących mamy wiele,  
m.in. w Koźniewicach na tzw. Lasku. I chcemy przećwiczyć ten temat najpierw na parku w Kamieńsku. 
Jeśli uda nam się przejąć ten teren i zrealizować inwestycję identyczną, analogiczną, procedurę 
zastosujemy dla Koźniewic. I – tak Panie Radny – będę proponował, aby w projekcie budżetu na rok 
przyszły znalazły się pieniądze na tę inwestycję.” 
 
Radny W. Zbierański dodał: „Panie Burmistrzu ja mam taką sugestię, to znaczy nie moja sugestia, ale 
dlatego się pytam jak daleko posunięta jest ta inwestycja, bo mieszkańcy Kamieńska, jako do radnego 
zwrócili się do mnie. Proszę się na tym zastanowić czy ta inwestycja budowy parku przy trasie szybkiego 
ruchu ma racjonalny byt. Bo naprawdę zacząłem się nad tym zastanawiać. To jest trasa szybkiego ruchu 
gdzie jest ogromny huk i zanieczyszczenia, gdzie ten park ma być budowany. Dlatego się zapytałem, jakie 
są, jak jest posunięta ta inwestycja. Dlatego wiele osób się do mnie zwróciło żeby się Pana o ten temat 
zapytać i zastanowić się nad tym czy warto budować ten park.” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że ma zgoła odmienne zdanie i skoro ludzie się tam budują to uważają 
ten teren za dosyć atrakcyjny. Dodał: „Przypomnę, że mamy tam dwa nowo powstające duże osiedla 
domów jednorodzinnych, pięknych domów. I ci ludzie (nie tylko ci ludzie, którzy tam mieszkają) 
zasługują na ten park. Ale również i ci, którzy mieszkają w Koźniewicach jak i ci, którzy chodzą tam na 
spacery. Ja dosyć często tam biegam, jeżdżę na rowerze i mijam mnóstwo ludzi, którzy uprawiają tam 
aktywność fizyczną. Jeśli uważaliby to za teren nieatrakcyjny, bądź szkodliwy dla zdrowia, na pewno by 
tam tej aktywność nie uprawiali. Więc, ja mam taki pogląd. To Państwo Radni zdecydujecie czy do 
projektu budżetu czy później ewentualnie na kolejnych etapach wyrazicie zielone światło dla tej 
inwestycji. Ja też to mam poparte rozmowami z ludźmi.” 
 
W dalszej kolejności radny W. Zbierański poinformował, że złoży do Przewodniczącego Rady wniosek  
o utworzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Kamieńsku, a także 
dwie interpelacje do Pana Burmistrza. Dodał: „Jedna interpelacja dotycząca ulicy Dębowej. Mam też 
zgłoszenie mieszkańców, to też było zgłaszane. Tutaj zgłaszają o założenie progów na tej ulicy gdyż to 
jest kawałek odcinka prostego drogi gdzie chcielibyśmy żeby tam, jako mieszkańcy, powstały takie dw2a 
chociaż albo trzy progi, dlatego, że jest to nowa ulica i dość dużo osób nią jeździ.”  
 
Burmistrz J. Bąkowicz poprosił żeby w interpelacji znalazła się ewentualna lokalizacja tych progów, 
ponieważ wiele osób wnioskuje o progi, ale nikt nie chce ich mieć na swojej wysokości. 
 
 

2. Radny G. Wieczorek 
-w sprawie rozbudowy oświetlenia na Ozdze (od Ozgi w kierunku Hub Ruszczyńskich) – na jakim jest  
 etapie?  
 

Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Z tego co kojarzę, chyba jeszcze nie ma takiego zadania w 
budżecie, więc będziemy się przymierzali w przyszłości, jeśli znajdziemy pieniądze, do projektowania 
tego odcinka. Natomiast mamy podjęte wcześniej plan działania i go sukcesywnie realizujemy. I w miarę 
posiadanych środków wprowadzamy wnioski zgłaszane przez Państwa do budżetu. Drodzy Państwo, 
burmistrzem jestem trochę ponad 5 miesięcy. Ten budżet się bardzo zmienił w porównaniu do tego, jakim 
go przejąłem. Jest zupełnie inny. Także śmiem twierdzić, że na doświadczeniach tych 6 miesięcy Pan 
Radny może być spokojny, że w najbliższej przyszłości również dotkniemy tego tematu. Bo tak jak 
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rozmawialiśmy w terenie, bo byliśmy również i w tym miejscu, to oświetlenie jest tam potrzebne i ono 
tam się pojawi. Natomiast proszę jeszcze o trochę cierpliwości.” 
 

- w sprawie rozbudowy świetlicy na Szpinalowie: „Na jakim etapie jesteśmy? Kiedy będzie ogłoszony  
  przetarg?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że na tę chwilę mamy przygotowaną dokumentację projektową. Dodał: 
„W pierwszej kolejności.. Znaczy, Pan chyba zna problem inny, z którym tam mamy do czynienia? 
Ponieważ - po pierwsze - mamy tam mieszkania komunalne, jesteśmy w trakcie procedury Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego. I czekamy na decyzję Inspektora, w którym kierunku pójdziemy, jeśli 
chodzi o mieszkania komunalne tam się znajdujące, które bezpośrednio są przyklejone, mówiąc 
kolokwialnie, do budynku świetlicy – to po pierwsze. A po drugie – tak jak Panu wspominałem podczas 
wizji lokalnej i niejednokrotnych rozmów, będziemy szukali pieniędzy zewnętrznych na realizację tej 
inwestycji. Nie pamiętam kosztorysu, ale sądzę, że to będzie gdzieś koło 1 000 000 zł, Pani kierownik? Ja 
nie pamiętam. Na pewno są to bardzo duże pieniądze. Jestem zwolennikiem realizowania inwestycji w 
pierwszej kolejności tych, które mają szansę pozyskania środków zewnętrznych.” 
 
/polemika/ 
 
Szczegółowy przebieg dyskusji na nagraniu na płycie CD – załącznik Nr 78 do protokołu  
 

- w sprawie wnioskodawcy zmiany planu zagospodarowania przestrzennego: „Kto wystąpił o plan  
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Ruszczyn i Gałkowice Nowe, miejscowość  
  Kąsie? Czy to była gmina czy to był firma FBSerwis?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że ten plan był już przyjęty w poprzedniej kadencji i musiałby 
sprawdzić. Dodał: „Przypuszczam, że takie działania odbywają się na wniosek kogoś. To nie jest tak, że.. 
Bynajmniej tak mi się wydaje, ja tak bynajmniej robię. Zgłosiła się do nas firma PGE Wiatraki, która 
chce budować wiatraki i chcą zmienić miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. 
Zawnioskowali o to i my odpowiadamy na ten pomysł. Choć innym pomysłem jest budowa strefy 
przemysłowej, którą my tutaj inicjujemy. Tak? My zainicjowaliśmy na pierwszej sesji tej kadencji i 
uchwała została złożona. Natomiast w przypadku, sądzę, tych terenów to była odpowiedź na zgłoszenia 
firmy FBSerwis. Ale to jest do sprawdzenia.” 
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 10. Przewodnicząca Rady przeszła do punktu 11. 
  

punkt 11 
Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji  
i zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam VIII Sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku  
IX kadencji.” 

 
 
 

 
W załączeniu do protokołu: 
- płyta CD z nagraniem obrad VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 78  
 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                Łukasz Kęsicki 

 


